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Protokół Nr XXI/2012 z XXI sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 30 listopada 2012r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 16
20

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 12 osób, nieobecni: 5 osób (W. Król, A. Rapacz, Ł Karski). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

4. Józef Wojciechowski – Nadleśniczy Nadleśnictwa Bardo, 

5. Józef Słowiak – leśniczy Leśnictwa w Złotym Stoku, 

6. Agata Pawłowska – Król – Dyrektor SZS w Złotym Stoku, 

7. Lucyna Kowalska – Dyrektor Przedszkola „Bajka” w Złotym Stoku, 

8. Ewa Bulanda – Dyrektor Przedszkola „Zielona Dolina” w Mąkolnie, 

9. Henryk Szkoda – Konsultant ds. odpadów Fundacji Ochrony Środowiska Zabytków 

i Kultury GreenPol w Opolu. 

10. Romuald Waniurski – planista, 

11. Dawid Knych – Prezes spółki „WOD-KAN”, 

12. Marta Adamiak – mieszkanka Złotego Stoku, 

13. sołtysi wg załączonej list obecności, 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Spotkanie z Nadleśniczym. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Złoty Stok w roku szkolnym 

2011/2012. 

5. Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty Stok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu połoŜonego w Złotym Stoku przy ul. Chemików w granicach części 

działki ewidencyjnej nr 345. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy . 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz  ustalenia stawki opłaty.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości połoŜonych na 

obszarze Gminy Złoty Stok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia  zgody na nabycie nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2012 r. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Złoty Stok. 

17. Sprawy róŜne: 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 otworzyła XXI 

sesję Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, Ŝe zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i  zaproponowała wprowadzenie następujących punktów: 

1) Opinia do wniosku w sprawie dokonania zmiany w MPZP we wsi Błotnica, jako 6 
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2) Opinia do wniosku w sprawie dokonania zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Chwalisław, jako punkt 7 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie miasta Złoty Stok, jako 8. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości podatków i opłat lokalnych 

obowiązujących na terenie Gminy Złoty Stok od 1 stycznia 2013 r., jako punkt przed 

sprawami róŜnymi. 

5) Stanowisko w sprawie moŜliwości przejęcia trakcji kolejowej po PKP, jako punkt przed 

sprawami róŜnymi. 

Burmistrz zaproponował wprowadzenie punktu: Stanowisko Rady w sprawie kotłowni 

”TERMEX”, jako punkt po Nadleśniczym. Poinformował, Ŝe jest zainteresowany inwestor, 

który chce przejąć kotłownię. 

 

Przewodnicząca wyraziła niezadowolenie z powodu wprowadzania przez Burmistrza 

kolejnego punktu. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zmiany zaproponowane do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła porządek obrad, wraz z przegłosowanymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

Spotkanie z Nadleśniczym. 

J. Wojciechowski oznajmił, Ŝe Nadleśnictwo Bardo działa na obszarze trzech powiatów. śeby 

omówić, na czym polega gospodarowanie lasem, naleŜałoby poświęcić całą sesję. Przedstawił 

radnym dokumenty, na podstawie których kieruje Nadleśnictwem. Co dziesięć lat 

sporządzany jest plan urządzenia lasu. Odbywają się dwa posiedzenia. Pierwsze jest 

sprawozdawcze, rozliczające poprzednie dziesięciolecie. Na to spotkanie zapraszani są 

wszyscy przedstawiciela Urzędów, na terenie których, działa Nadleśnictwo i organizacje 

społeczne. Na drugim spotkaniu przedstawiciele Urzędów mają okazję złoŜyć swoje 

zastrzeŜenia. Plan urządzeniowy zostaje zatwierdzony przez Ministra. Następnie, według tego 

dokumentu, prowadzona jest gospodarka leśna przez kolejne dziesięć lat. W dokumencie 

wskazane są wydzielenia oraz informacje dot. wycinki drzew - w jaki sposób, jaką 
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zastosować rębnię. Unia Europejska zazdrości Polsce schematu i sposobu prowadzenia lasu. 

Dlatego w Polsce jest najwięcej lasów zakwalifikowanych do programu Natura 2000. Plan 

dziesięcioletni to dokładne instrukcje i wskazania. Nadleśnictwo jest rozliczane z realizacji 

planu. Oznajmił, Ŝe wykonał oblot samolotowy całego Nadleśnictwa, po którym stwierdził, Ŝe 

drzewostan jest w dobrym stanie. Zaproponował odbycie sesji w lesie.  

 

Na obrady dotarł radny A. Rapacz (10:20). 

 

K. Grzech zapytała o planowaną wycinkę drzew na terenie Jawornika? 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe oczekuje ustosunkowania się do trzech problemów dotyczących:  

1) Gospodarki leśnej w zlewni Jawornika. Na tym obszarze znajdują się ujęcia wody dla 

Złotego Stoku. Jak wygląda w świetle obowiązujących instrukcji problem wycinki lasu?  

2) Turystycznego udostępnienia lasu. Obecnie wiele rzeczy – śmietniki oraz szałas na Białej 

Górze zostało wykonanych, jednak pozostaje jeszcze: parking na szosie lądeckiej (naleŜy 

wykonać ogrodzenie i nawierzchnię) oraz realizacja opracowanego projektu odbudowy 

Kaplicy św. Anny.  

3) Ekologii lasu. W okolicy Czarnego Stawu jest siedlisko i ostoja salamandry plamistej. 

Czarny Staw był ostatnio czyszczony w 1950 r. Obecnie jest cały zaszlamiony. Ubyło 

w lesie sów i głuszczyków.  

 

Na obrady dotarł radny W. Król (10:40). 

 

J. Wojciechowski zaproponował, Ŝeby radny sporządził na piśmie listę pytań, na które udzieli 

wyczerpującej odpowiedzi. NaleŜy zdecydować, czego się chce: albo turystycznego 

wykorzystania lasu, albo jego ochrony. Niestety tych dwóch rzeczy nie da się pogodzić. 

Ludzie chcą las wykorzystywać: turystycznie, do grzybobrania, jako ścieŜki do jazdy konnej, 

jako ścieŜki piesze oraz bobslejowe. Niestety las jest tylko jeden. Odnośnie Czarnego Stawu, 

to rozmowy powinny odbywać się z przedstawicielem Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska. NaleŜy określić kierunek działań. Niestety na wszystkie działania potrzebna jest 

zgoda z RDOŚ. Odpowiedź na pytanie o planowane działania na Jaworniku, znajduje się 

w przedstawionych dokumentach.  
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W dyskusji udział wziął radny A. Grygiel informując, Ŝe istniejące ujęcia wody są ujęciami 

powierzchniowymi, mało przyszłościowymi. Woda wymaga ciągłego chlorowania. Według 

niego woda dla Złotego Stoku powinna być czerpana z pradoliny Nysy. Przypomniał 

o koniczności wymiany części wodociągu na odcinku od Płonicy do granicy gmin: Złoty Stok 

i Kamieniec Ząbkowicki. Póki co, nie ma dokumentów legalizujących obecne ujęcia 

powierzchniowe. Od wielu lat ujęcia funkcjonują na zasadzie dobrej woli Lasów. Istniejące 

urządzenia nie spełniają prawnie określonych norm. Jedynym rozwiązaniem są ujęcia wody w 

Kamieńcu.  

 

J. Wojciechowski oznajmił, Ŝe pytanie czy będzie woda w ujęciach, naleŜałoby zadać 

hydrologowi, a nie Nadleśniczemu. Istniejący las od XVI wieku kilka razy był odnawiany. 

Jest to naturalny proces w przyrodzie. Schemat wycinki jest taki, Ŝe usuwa się stare 

drzewostany, a w ich miejsce nasadza nowe. Ujęcia wodne mają około 100 lat, więc juŜ 

przeszły proces odnowienia lasu. Zapewnił, Ŝe niedobory wody nie są spowodowane wycinką 

drzew, poniewaŜ młode pokolenie drzew czerpie mniej wody, niŜ starsze. Niedobory wody 

występują w skali makro, nie tylko na terenie gminy Złoty Stok, lecz są w skali całej Europy. 

Obecnie te lasy są wodochronne i glebochronne.  

 

J Frankowicz oznajmiła, Ŝe w ubiegłym roku Nadleśnictwo wykonało most nad Złotym 

Jarem. Dodała, Ŝe jest jeszcze jeden most wymagający remontu - na Skalisku, prowadzący na 

Wiśniowy Sad. Zapytała, czy Nadleśniczy planuje jego remont i jakie będą jeszcze 

prowadzone inwestycje w gminie Złoty Stok? Dodała, Ŝe posesja leśniczówki 

w Chwalisławiu jest zaniedbana. J. Wojciechowski w pełni podzielił zdanie radnej, 

informując Ŝe leśniczy otrzymał juŜ nakaz uporządkowania terenu wokół. Część prac zostało 

juŜ wykonanych. Zamierza wybudować kancelarię, zresztą jedna juŜ została wybudowana, 

wówczas obiekt będzie mógł zostać odsprzedany obecnemu leśniczemu. Odnośnie inwestycji 

realizowanych przez Nadleśnictwo, to w Złotym Stoku jest juŜ ich sporo zrealizowanych. 

Nadleśnictwo obejmuje 11 leśnictw, w których równieŜ trzeba inwestować. Zlecił do Biura 

Urządzania lasu opracowanie programu sieci dróg wywozowych z lasu i w oparciu o ten 

dokument drogi będą remontowane.  

 

A. Rapacz uznała, Ŝe Nadleśniczy pomimo oczekiwań z róŜnych stron, znajduje „Złoty 

Środek” i stara się udostępniać las do przeprowadzenia maratonów i rajdów oraz dla 
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mieszkańców i turystów. Dowodem na to jest nowa wiata na Przełęczy pod Trzeboniem 

i odremontowane śmietniki w lesie.  

 

J. Słowiak poruszył sprawę remontu Kaplicy św. Anny. Przypomniał, Ŝe w poprzednich 

latach Nadleśnictwo chciało wziąć udział w projekcie i pozyskać na ten cel środki. Obiekt jest 

na terenie lasów, jednak jest bezpodstawnie zarządzany przez mieszkańca Złotego Stoku. 

Nadleśnictwo chciało zabezpieczyć tymczasowo kaplicę, jednak nie moŜna się do niej dostać.  

 

J. Wojciechowski oznajmił, Ŝe zapoznał się z opracowaną dokumentacją na remont kaplicy. 

Nadleśnictwo nie moŜe inwestować w obiekty nie związane z gospodarką leśną. Jest to 

wymóg ustawowy. W związku z tym rozeznał inne moŜliwe do pozyskania fundusze. 

Niestety trzeba by było opracować całkiem nową dokumentację. Współudział finansowy 

Nadleśnictwa jest niemoŜliwy.   

 

J. Słowiak zabrał głos w sprawie remontu mostu na „Skalisku”, informując Ŝe jest szansa na 

jego remont. Most moŜe być remontowany wraz z drogą. Problemem jest zakaz wywozu 

drewna przez Rynek, co sprawia, Ŝe remont nie ma uzasadnienia ekonomicznego.  

 

J. Tichanowicz zapytał o szanse wykonania remontu kaplicy św. Anny. Z wypowiedzi 

leśniczego wynikało, Ŝe jedną z przeszkód jest jej obecny opiekun.  

 

Burmistrz przypomniał o porozumieniu zawartym z poprzednim Nadleśniczym – Panem 

Pieśniarskim, gminą i opiekunem kaplicy dot. przeprowadzenia remontu. Dodał, Ŝe jest zgoda 

opiekuna na remont. 

 

J. Wojciechowski oznajmił, Ŝe opiekun nie jest przeszkodą do realizacji inwestycji. Póki co 

dobrze, Ŝe jest i dba o obiekt.  

 

Ad. 4: 

Stanowisko Rady w sprawie spółki ”TERMEX”. 

H. Szkoda oznajmił, Ŝe fundacja od kwietnia b.r. prowadzi program, który ma na celu 

przystosowanie małych obiektów  cieplnych do małej energetyki rozproszonej. 

Do współpracy zaproszono 1400 ciepłowni. Na ten cel otrzymali dofinansowanie z BGN 

Sollers. W maju b.r. złoŜono propozycję współpracy, ciepłowni „TERMEX”, która nie  była 
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zainteresowana. Obecnie została złoŜona propozycja kupna kotłowni „TERMEX”, przy 

udziale inwestora pośredniego. Rozmowy z Zarządem „TERMEX-u” nie układają się 

najlepiej. Ideą przedsięwzięcia jest przebudowa obiektu, w taki sposób, Ŝeby produkować 

prąd i energię cieplną oraz Ŝeby ciepło zostało rozprowadzone na całe miasto.  Przy 

zastosowanej technologii moŜna będzie uregulować równieŜ gospodarkę pościekową i jej 

utylizację. Tego typu instalacja funkcjonowała około 20 lat w Jeleniej Górze oraz spełnia 

wszystkie normy unijne na 2016 r. Celem jest funkcjonowanie ciepłowni, produkcja prądu 

i taniego ciepła. Jest zapewnienie ze strony BGN Sollars na sfinansowanie całego obiektu. 

Przy omawianej technologii i przebudowie moŜliwe jest uzyskanie taniego ciepła z nośnika 

jaki jest np. muł węglowy, którego na Górnym Śląsku jest ponad 20 mln ton. W okolicy – 

w Wałbrzychu oraz w Nowej Rudzie – jest ten nośnik dostępny. śeby to wykonać trzeba 

unormować sprawę z „TERMEX-em”. W tej sprawie odbyły się trzy spotkanie, wystosowano 

dwa pisma, jednak nie ma  akceptacji, co do złoŜonej oferty. Warunkiem kupna kotłowni jest 

jej uruchomienie oraz podpisanie umów. Ze strony Fundacji jest zdecydowanie, natomiast  

nie ma go od strony prezesów ciepłowni. Zasugerował zaplanowanie na przyszłość środków 

na rozwój sieci, poniewaŜ niewiadomo, jak potoczą się losy obecnej ciepłowni. Niewiadomo, 

czy właściciel wie, jak działa Zarząd spółki. Warunkiem postawionym przez BGN Sollers jest 

porozumienie w formie aktu notarialnego, w przeciwnym razie, ciepłownia „TERMEX” nie 

będzie brana pod uwagę.  

 

J. Tichanowicz zapytał, co to jest BGN Sollers? H. Szkoda odpowiedział, Ŝe jest to grupa 

finansowa.  

 

K. Grzech zapytała o wielkość środków finansowych na modernizację? H. Szkoda 

odpowiedział, Ŝe BGN Sollers dysponuje środkami na generator, nowy kocioł i urządzenia do 

oczyszczania spalin. Kwota wyniesie między 10-15 mln zł.  

 

K. Grzech zapytała, jaką decyzje w tej sprawie ma podjąć Rada? Burmistrz oznajmił, 

Ŝe w projekcie budŜetu zaplanowane są środki finansowe na budowę nowej sieci 

ciepłowniczej pod potrzeby nowego producenta ciepła – WBB Energy. Z firmą WBB Energy 

są juŜ podpisane dwie umowy. śeby uniknąć skutków prawnych i finansowych, jako 

Burmistrz po uzyskaniu dzisiejszej akceptacji od Rady, musi wszcząć procedurę zapytania 

ofertowego na wykonanie dokumentacji. KaŜdy dzień zwłoki, opóźnia termin realizacji 

inwestycji. Do tego dochodzi brak jasnej odpowiedzi  Zarządu „TERMEX-u” na konkretną 
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ofertę handlową. Działania Rady powinny zmobilizować spółkę „TERMEX” i jej 

większościowego udziałowca do podjęcia decyzji.  

 

K. Grzech przypomniała, Ŝe na posiedzeniach komisji dot. projektu budŜetu, padły 

propozycje, Ŝeby zakupić piec zarówno do szkoły i przedszkola. Następnie przeprowadzić 

rozmowy z przedstawicielami spółdzielni i odbiorcami ciepła, mające na celu odstąpienie  od  

inwestycji ciepłowni i nie wydawanie na tej cel środków. Zapytała, czy podjęta decyzja nie 

będzie stała w sprzeczności z późniejszym wykreśleniem środków na budowę sieci 

ciepłowniczej?  

 

Burmistrz podkreślił, Ŝe nikt nie postawi kotłowni tylko na potrzeby bloków.  K. Grzech 

oznajmiła, Ŝe indywidualny piec w szkole będzie dostarczać znacznie tańsze ciepło niŜ 

z kotłowni. Ponadto Prezes Spółdzielni chciał postawić własną kotłownię na potrzeby 

bloków. Według niej Rada winna zrobić spotkanie z mieszkańcami i zaproponować 

indywidualne ogrzewanie. Wówczas  problem zniknie i mieszkańcy nie będą zaleŜni od 

spółki „TERMEX”. 

 

J. Frankowicz przypomniała, Ŝe oferta na dzierŜawę udziałów obejmowała kotłownię wraz 

z siecią. Z wypowiedzi Burmistrza wynika, Ŝe nie ma sieci. Z ustaleń z firmą WBB Energy 

wynikało, Ŝe naleŜy wybudować kilkadziesiąt metrów sieci. Obecnie jest mowa o budowie 

całej sieci? Burmistrz przypomniał, Ŝe wspólnicy „TERMEX-u” w dniu 11 października b.r. 

uchylili uchwałę o przekazaniu sieci za zaległości podatkowe względem gminy, i wystawili 

całe przedsiębiorstwo do sprzedaŜy. Dlatego nie ma juŜ moŜliwości przejęcia sieci przez 

spółkę „WOD-KAN”. 

 

J. Frankowicz oznajmiła, Ŝe z wypowiedzi Pana Henryka Szkody wynika, Ŝe są 

zainteresowani kupnem całości. Burmistrz oznajmił, Ŝe póki co, nie ma komu podjąć decyzji 

o sprzedaŜy ciepłowni. 

 

A. Pawłowska – Król zauwaŜyła, Ŝe obecna sieć nie nadaje się ze względu na przekroje rur 

oraz jest przestarzała. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe nie ma decyzji ani o przekazaniu sieci, ani o 

sprzedaŜy przedsiębiorstwa, zatem naleŜy przyjąć, Ŝe nie ma sieci. NaleŜy sobie uświadomić 

fakt, Ŝe w sezonie grzewczym 2013/2014 część miasta znowu zostanie pozbawiona ciepła. 
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JeŜeli „TERMEX” nie zawrze transakcji i gmina nie wybuduje nowej sieci, ludzie będą bez 

ciepła.  

 

J. Frankowicz oznajmiła, Ŝe transakcja handlowa obejmuje całość tj. kotłownię i sieć.  

Obecnie sieć jest uŜytkowana z naruszeniem prawa. Burmistrz  oznajmił, Ŝe od oceny, czy 

w sytuacji zarządzania kryzysowego, sieć jest uŜytkowana z naruszeniem prawa są inne 

organy, które będą sprawę badać. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe będzie to kolejna dokumentacja. Jest juŜ ich kilka 

niezrealizowanych np. na wodociąg, na składowisko odpadów komunalnych, na modernizację 

wodociągu na ul. Traugutta, na modernizację łącznika ulic ul. Radosnej i Chemików, na 

przebudowę ulic śeromskiego i Kasprowicza, na oczyszczalnie ścieków we wsi Błotnica, na 

wyciąg narciarski w Mąkolnie, na remont ulicy Krzywej. Przedstawiciel Fundacji deklaruje 

zakup ciepłowni wraz z ciepłociągiem i chce za pośrednictwem tego ciepłociągu dostarczać 

ciepło na rzecz dotychczasowych odbiorców. Zapytał, dlaczego gmina ma na przyszły rok 

wydatkować środki na sieć, podczas gdy są inne bardziej pilne wydatki jak: na remont 

wodociągu, remont dachu w przedszkolu w Mąkolnie i wiele innych. Na przyszły rok nie ma 

zaplanowanej Ŝadnej inwestycji. Zapytał Pana Henryka Szkodę o przewidywany koszt za 

1 GJ ciepła? H. Szkoda oznajmił, Ŝe planuje się cenę poniŜej 100 zł za GJ, którą będzie 

moŜna nawet obniŜyć. Są obiekty, które oferują cenę 82 zł za GJ. Dodał, Ŝe ciepło będzie 

produktem ubocznym.  

 

A. Rapacz zapytał, czy programem będzie objęta staromiejska część miasta? H. Szkoda 

odpowiedział, Ŝe jeśli będzie potrzeba to tak.  

 

J. Frankowicz przypomniała, Ŝe oferta ciepłowni obejmuje kotłownię wraz z siecią. Burmistrz 

przypomniał, Ŝe firma VAPO przez trzy lata prowadziła pertraktacje ze spółką „TERMEX”  

w sprawie przejęcia sieci, bez skutku.  

 

J. Frankowicz oznajmiła, Ŝe kwestia zaŜądania od „TERMEX-u” podjęcia decyzji 

w ustalonym terminie jest słuszna, Burmistrz dodał, Ŝe firma WBB Energy poinformowała, 

Ŝe w przypadku odstąpienia od budowy sieci, rezygnuje z inwestycji. Do przyszłego piątku 

oczekują na odpowiedź. Istnieje niebezpieczeństwo, poniewaŜ mimo monitów ze strony Pana 
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Szkody, nie ma Ŝadnej odpowiedzi od spółki ”TERMEX”.  Zapytał, co będzie w przypadku, 

gdy zrezygnują obie firmy? 

 

J. Frankowicz oznajmiła, Ŝe gmina Złoty Stok jest biedną gminą. Budowa sieci pochłonie cały 

fundusz inwestycyjny. Spółka „TERMEX” moŜe zostać doprowadzona do bankructwa 

i zostanie wystawiona do sprzedaŜy. Burmistrz oznajmił, ze syndyk będzie sprawę prowadził 

przez około 3 lata. Do tego za rok nie będzie juŜ sytuacji kryzysowej, poniewaŜ w sposób 

jawny Rada wykreśla proponowaną inwestycję. 

 

W dyskusji udział wziął radny A. Rapacz podkreślając, Ŝe juŜ w przeszłości nie moŜna było 

dojść do porozumienia ze spółką „TERMEX”. Wszystko funkcjonowało względnie dobrze, 

dopóki Burmistrz nie podpisał umowy ze spółką WBB Energy. Wówczas „TERMEX” 

i większościowy udziałowiec zaczęli działać, Ŝeby skorzystać jak najwięcej. Są mała szanse, 

Ŝeby bloki uzyskały pozwolenie na budowę swojej kotłowni. Gdy Pan H. Szkoda nie dojdzie 

do porozumienia ze spółką „TERMEX” oraz wycofa się firma WBB Energy, wówczas gmina 

będzie znowu w punkcie wyjścia. W przyszłym roku nie będzie juŜ zarządzania kryzysowego, 

ze względu na fakt niewywiązania się z umowy przez „TERMEX”.  

 

H. Szkoda wtrącił, Ŝe „TERMEX” prowadzi rozmowy równieŜ z innym podmiotem, który 

chce przeznaczyć kotłownię na złom. Sensowym będzie jeśli Rada podejmie decyzję, na 

wypadek, gdyby nie udało się fundacji przejąć ciepłowni. JeŜeli w przeciągu tygodnia 

zapadną decyzję i władze gminy odstąpią na jakiś czas od roszczeń. Istnieje moŜliwość 

wyciągnięcia roszczeń prawnych i finansowych względem „TERMEX-u”. Gmina posiada 

równieŜ tytuły wykonawcze, które mogą przyśpieszyć podjęcie decyzji. Podkreślił, Ŝe 

potrzebuje tego obiektu, nie moŜe wybudować nowego, poniewaŜ posiada środki tylko na 

modernizację.  

 

K. Grzech oznajmiła, Ŝe przedstawiona propozycja przez Pana Henryka Szkodę jest korzystna 

i realna, jednak Rada nie chce podejmować pochopnych decyzji. Radni potrzebują czasu na 

podjęcie decyzji. NaleŜałoby sprawdzić, czy na pewno nie moŜna wybudować dla bloków 

małej kotłowni.  
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R. Rosiński stwierdził, Ŝe decyzja Rady ma jedynie ułatwić Panu H. Szkodzie zakup kotłowni 

i nie pociąga za sobą Ŝadnych skutków finansowych. Istnieje obawa, Ŝe problem pozostanie 

nadal nierozwiązany.  

 

E. Ruszkowska dodała, Ŝe jedyną prośbą Pana H. Szkody jest odroczenie terminów płatności 

zaległości i roszczeń względem gminy. H. Szkoda potwierdził. Dodał, Ŝe stanowisko Rady 

powinno zmusić spółkę „TERMEX” do działań tj. albo do podawania ciepła albo do 

odsprzedaŜy udziałów ich firmie albo jakiejś innej. JeŜeli Rada nie podejmie Ŝadnych 

kroków, wówczas Rada musi zastanowić się jak problem rozwiązać. 

 

Burmistrz w podsumowaniu oznajmił, Ŝe Rada nie powinna wykreślać inwestycji – budowa 

sieci ciepłowniczej, tak jak to zamierzają zrobić niektórzy radni, poniewaŜ moŜe zaistnieć 

konieczność jej budowy. Rada powinna zająć jednoznaczne stanowisko względem 

‘TEREMX-u” określając, Ŝe spółka powinna do końca tygodnia uruchomić kotłownię albo 

zawrzeć transakcję handlową. W przeciwnym razie gmina przystąpi do realizacji inwestycji 

budowy sieci ciepłowniczej. Póki co, firma WBB Energy oczekuje do piątku na ostateczną 

decyzję. 

 

A. Pawłowska – Król oznajmiła, Ŝe dziesięciu dotychczasowych odbiorców ciepła 

wystosowali do „TERMEX-u” pisemne Ŝądanie o przywrócenie dostaw ciepła. Burmistrz 

oznajmił, Ŝe Rada winna jasno nakazać spółce „TERMEX” określić maksymalnie do 

czwartku, czy będzie podawać ciepło, czy teŜ doszło do transakcji sprzedaŜy i jest nowy 

właściciel. JeŜeli w piątek firma WBB Energy wycofa się,  gmina będzie zmuszona do 

budowy nowej sieci i kotłowni.   

 

J. Frankowicz oznajmiła, Ŝe wniosek Rady miałby mieć na celu określenie swoich zamierzeń 

przez spółkę „TERMEX”, w przeciwnym razie gmina przystąpi do budowy własnej sieci.  

 

A. Rapacz uznał, Ŝe podziela zdanie o wykorzystaniu dotychczasowej sieci, jednak przez 

ostatnią kadencję, radni decydowali o tej sieci, która nie była własnością gminy. JeŜeli będą 

moŜliwości wykorzystania istniejącej sieci, to trzeba jak najbardziej ją wykorzystać. 

Wówczas będzie moŜna zrezygnować z budowy nowej sieci.  
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J. Tichanowicz zapytał, czy gmina moŜe juŜ wystąpić do spółki „TERMEX” 

o odszkodowanie? Burmistrz odpowiedział, Ŝe nie ma jeszcze oszacowanych strat. Poza tym 

tytuł prawny do odszkodowania mają odbiorcy ciepła. Gmina moŜe wystąpić 

o odszkodowanie po całym sezonie związanym z podawaniem ciepła w ramach zarządzania 

kryzysowego.  

J. Tichanowicz zapytał, w jakim czasie gmina jest w stanie przywrócić „TERMEX-owi” sieć? 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe do 24 godzin. 

 

E. Ruszkowska zapytała, co będzie z zadłuŜeniem, gdy „TERMEX” nie sprzeda ciepłowni? 

Burmistrz oznajmił, Ŝe na części majątku jest hipoteka. 

 

H. Szkoda przedstawił radnym prezentację multimedialną, określającą sposób 

funkcjonowania zmodernizowanej kotłowni. 

 

A. Rapacz zapytał, czy jest szansa na zamontowanie przedstawionej w prezentacji nowej 

technologii w obiekcie istniejącej ciepłowni? H. Szkoda zapewnił ,Ŝe inŜynier jasno określił, 

Ŝe nie ma przeszkód.  

 

A. Rapacz zapytał, czy przy tej inwestycji powstaną nowe miejsca pracy? H. Szkoda 

oznajmił, Ŝe jest zakład ogrodniczy w Pszczynie, który zadeklarował, Ŝe jeśli będzie tanie 

ciepło, to wybuduje szklarnię o powierzchni 10 ha. Średnio na hektar zatrudnionych jest 

7 osób. Na potrzeby kotłowni jest potrzebnych pięć etatów. 

 

D. Maziakowski zapytał o ofertę sprzedaŜy udziałów spółki „TERMEX”? K. Grzech 

odpowiedziała, Ŝe odbyło juŜ się głosowanie nad ofertą, a została udzielona odpowiedź, 

Ŝe Rada nie jest zainteresowana ani dzierŜawą, ani kupnem udziałów. 

 

Na zakończenie dyskusji Przewodnicząca Rady zapytała, czy Pan H. Szkoda kontaktowała się 

z Prezesem J. Kotzbachem? H. Szkoda oznajmił, Ŝe nie. Rozmowy prowadzone były jedynie 

z obecnym Prezesem Ciepłowni – Panem S. Szopińskim oraz z Prokurentem. Nie udało się 

uzyskać numeru telefonu do właściciela. 

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu, w kwestii wystąpienia do spółki TERMEX, w omawianym 

kształcie. 
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Ad. 5: 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Złoty Stok w roku szkolnym 

2011/2012. 

Agata Pawłowska – Król przedstawiła radnym informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych  gminy realizowanych przez Samorządowy Zespół Szkół w Złotym Stoku, 

Przedszkole „Bajka” w Złotym Stoku oraz przedszkole „Zielona Dolina” w Mąkolnie, 

w formie prezentacji multimedialnej. Prezentacja zawierała informacje o ilości dzieci 

objętych obowiązkiem szkolnym, o ilości uczniów, ilości dzieci niepełnosprawnych (jest ich 

coraz więcej) zajęciach dodatkowych, wsparciu materialnym dla uczniów, osiągnięciach 

uczniów naukowych i sportowych, wynikach z egzaminów zewnętrznych oraz o wydatkach 

w/w jednostek poniesionych na realizację zadań z zakresu edukacji. 

 

Radny W. Król opuścił obrady (13:15). 

 

W dyskusji udział wziął radny J. Tichanowicz zadając następujące pytania: 

1) Czy został zabezpieczony dach na łączniku przy szkole i czy któryś z pracowników 

sprawdza, czy nie przecieka? A. Pawłowska – Król odpowiedziała, Ŝe dach został 

naprawiony. Konserwator sprawdza, czy kotłownia nie jest zalewana.  

2) Czy w szkole wśród dzieci jest problem agresji? A. Pawłowska – Król oznajmiła, Ŝe nie 

ma agresji fizycznej. Niestety szkołę dotyka problem agresji słownej. Jest to bardzo 

powaŜny problem.  

3) Czy do szkoły uczęszczają uczniowie spoza gminy Złoty Stok? A. Pawłowska – Król 

oznajmiła, Ŝe obecnie nie ma dzieci spoza gminy. 

4) Jaka jest sytuacja materialna nauczycieli w SZS?  A. Pawłowska – Król powiedziała, Ŝe 

w tym roku była podwyŜka pensji dla nauczycieli. W b.r. nie będzie raczej wyrównania, 

poniewaŜ były wypłacone nagrody jubileuszowe, które równieŜ zaliczają się do 

wynagrodzeń. Nauczyciele otrzymują wynagrodzenie za wszystkie godziny 

ponadwymiarowe i zastępstwa. Funkcjonuje fundusz socjalny i zdrowotny dla 

nauczycieli.  

A. Pawłowska Król oznajmiła, Ŝe w szkole brakuje pomocy dydaktycznych interaktywnych. 

Co roku wnioskuje do budŜetu gminy o środki na wymianę okien i posadzek. Póki, co te 

remonty są najwaŜniejsze.  
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A. Szlachta zapytała o ogrzewanie sali gimnastycznej? Rodzice skarŜą się, Ŝe na sali jest 

zimno? A. Pawłowska – Król wyjaśniła, Ŝe w lipcu była kontrola zbiorników  gazowych 

przeprowadzona przez Dozór Techniczny, który wstrzymał  eksploatację gazu. Dozór 

Techniczny uznał, Ŝe wybudowanie boisk i stworzenie ściany, zagraŜa bezpieczeństwu i nie 

jest zgodne z przepisami. Zostały zmienione warunki, które powinny zostać uzgodnione  

z Bałtyk Gazem. Następnie zostały spełnione wszystkie Ŝądania Dozoru Technicznego 

tj. rozebrano mur, wybrano ziemię, mimo tego Dozór nie pozwolił uruchomić gazu. Obecnie 

oczekuje na wypompowanie zbiorników gazowych przez Bałtyk Gaz i wymianę jednej butli 

na dwie. Do 10 grudnia problem ogrzewania sali ma być rozwiązany. Obecnie na sali jest 

16° C. Pomieszczenie jest dogrzewane. W szkole znajduje się sala zabaw, w której uczniowie 

klas I-III szkoły podstawowej mogliby mieć zajęcia sportowe. W szkole jest równieŜ 

niewykorzystana sala korekcyjna do gimnastyki. Wyjaśniła często poruszany temat braku 

dostępności boisk przyszkolnych. Boiska przy szkole Ŝądzą się innymi prawami niŜ pozostałe 

boiska. Istnieje moŜliwość ich udostępnienia uczniom bezpłatnie, lecz pod warunkiem, Ŝe 

dzieci przyjdą z rodzicem. Niestety rodzice nie są chętni  do sprawowania opieki. 

 

J. Frankowicz zapytała o sposób ogrzewania wody w szkole poza sezonem grzewczym? 

A. Pawłowska – Król odpowiedział, Ŝe woda jest ogrzewana elektrycznie.  

 

J. Frankowicz zapytała, czy Pani Dyrektor jest zainteresowana solarami? A. Pawłowska – 

Król odpowiedział, Ŝe jest zainteresowana solarami, jednak  w pierwszej kolejności naleŜy 

rozwiązać problem ciepłownictwa.  

 

A. Rapacz przypomniał o pozytywnie zaopiniowanej uchwale dotyczącej zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego łącznika przy szkole. Projekt zakłada funkcje: 

mieszkaniową, usługową i oświatową. Dla funkcji szkolnej przeznacza się co najmniej 33%, 

natomiast podstawową funkcją ma być: mieszkaniowo – usługowo – administracyjna. Zapisy 

umoŜliwiają przeznaczenie  maksymalnie do 49% obiektu na funkcje szkolne. Zapytał, czy 

Panią Dyrektor satysfakcjonuje taki zapis? A. Pawłowska – Król powierzchnia do 49% jest 

powierzchnią absolutnie wystarczająca w przyszłości na potrzeby szkoły.  

 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, Ŝeby na dzisiejszym posiedzeniu Rada podjęła 

uchwały w sprawie zmian budŜetowych, zmiany wieloletniej prognozy finansowej, podatków, 
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nabycia działki oraz odczytała pisma, a resztę punktów wynikających z porządku rozpatrzyła 

na kolejnej sesji, która odbyłaby się za tydzień. 

 

Burmistrz zaproponował, Ŝeby Rada obradowała, zgodnie za statutem przez 6 godzin tj. do 

16.00.  

 

R. Rosiński oznajmił, Ŝe pracujący radni nie mogą sobie pozwolić na zbyt częste urlopy.  

 

D. Maziakowski oznajmił, Ŝe najlepszym rozwiązaniem będzie, jeśli Rada będzie obradować 

do godz. 16.00. Jeśli nie zdąŜy wyczerpać porządku, to nieomówione punkty zostaną 

rozpatrzone na kolejnej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (13:40-14:00). 

Po przerwie na posiedzenie nie powróciły radne: E. Ruszkowska  i M. Znamirowska. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę do porządku obrad, polegającą na 

zakończeniu obrad o godz. 16.00 bez względu na to, czy porządek zostanie wyczerpany. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (10 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

przyjęła zmianę. 

 

Ad. 6: 

Opinia do wniosku w sprawie dokonania zmiany w MPZP we wsi Błotnica.  

Przewodnicząca Rady odczytała wniosek Pana Pawła Srebrniaka z dnia 8 listopada 2012 r. 

w sprawie dokonania zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego działki Nr 170/2 

w Błotnicy z działki rolnej pod „działalność gospodarczą”. 

 

R. Waniurski oznajmił, Ŝe dokonał wizji lokalnej w terenie. Działka nadaje się na 

przekształcenie.  Są na niej 3 zbiorniki, dlatego cała inwestycja powinna zostać ulokowana na 

terenie wyŜej połoŜonym.  

Na obrady powróciła radna M. Znamirowska (14.05). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

pozytywnie opiniowała wniosek.  
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  Ad. 7: 

Opinia do wniosku w sprawie dokonania zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Chwalisław. 

R. Waniurski poinformował, Ŝe Pan Jarosław Majorczyk wystąpił z wnioskiem o dokonanie 

zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego części działki Nr 200/3 w Chwalisławiu, 

znajdującej się powyŜej jego posesji. Wnioskodawca zamierza zrealizować obiekt 

mieszkaniowy.  Przez część działki przebiega linia średniego napięcia, ale istnieje moŜliwość 

usytuowania obiektu. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

pozytywnie opiniowała wniosek.  

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie miasta Złoty Stok. 

R. Waniurski wskazał radnym teren na mapie. Jest to działka, na której obecnie znajduje się 

kotłownia kontenerowa. Dodał, Ŝe zmiana w planie ma na celu stworzenie moŜliwości 

ustawienia w przyszłości trwałej kotłowni. Oprócz kotłowni na działce dopuszcza się inne 

usługi produkcyjne. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie miasta Złoty Stok. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXI/154/2012 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie miasta Złoty Stok. 

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty 

Stok. 



 17 

R. Waniurski wskazał radnym obszar na mapie. Jest to teren obecnej Cegielni. Poinformował, 

Ŝe zmiana następuje na wniosek Koła Łowieckiego „Jawornik”, które zamierza zrealizować 

obiekt usługowy na swoje potrzeby. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Złoty Stok. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXI/155/2012 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu połoŜonego w Złotym Stoku przy ul. Chemików w granicach 

części działki ewidencyjnej nr 345. 

R. Waniurski oznajmił, Ŝe uchwała dotyczy niezagospodarowanej części wchodzącej w skład 

Zespołu Szkolnego. Obiekt przeznacza się na cele mieszkaniowe, usługowe i oświatowe. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. po wprowadzeniu 

następujących zmian: 

1) §4 ust. 2 otrzymał brzmienie „Dla terenu tego zabudowanego trzykondygnacyjnym 

niezagospodarowanym budynkiem szkolnym określa się nowe przeznaczenie jako 

mieszkaniowe, oświatowe lub mieszkaniowo-usługowe-administracyjne.” 

2) w §11 zamiast pkt 2 wprowadza się dwa punkty o treści:  

„ 

2) wprowadza się dodatkową funkcję usługową oświatową, dla której przeznacza się co 

najmniej 33% powierzchni uŜytkowej obiektu podstawowego. 

3) wprowadza się dla pozostałej części obiektu funkcję mieszkaniową, usługową 

i administracyjną.” 
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Jednogłośnie pozytywnie (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

połoŜonego w Złotym Stoku przy ul. Chemików w granicach części działki ewidencyjnej nr 

345. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXI/156/2012 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu połoŜonego w Złotym Stoku przy ul. Chemików w granicach części 

działki ewidencyjnej nr 345. 

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy . 

Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku, gmina od 1 lipca 2013 r. zobligowana będzie do odbioru odpadów komunalnych 

z zamieszkałych nieruchomości. W zamian mieszkańcy będą uiszczać opłaty, które będą 

stanowić dochód gminy, w całości przeznaczony na pokrycie kosztów: odbierania, transportu, 

zbierania, odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych;  tworzenia i utrzymania 

punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych oraz obsługi administracyjnej tego 

systemu. Ideą nowego systemu gospodarowania odpadami jest likwidacja dzikich wysypisk.  

 

Gmina moŜe teŜ odbierać odpady komunalne od nieruchomości niezamieszkałych, jednak 

zadanie to nie jest obligatoryjne. Projekt niniejszej uchwały jest deklaracją odbioru odpadów 

z nieruchomości niezamieszkałych. 

 

Na obrady powrócił radny W. Król (14.15). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały w sprawie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący) podjęła 

uchwałę Nr XXI/157/2012 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy . 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe podjęcie tej uchwały jest wymogiem ustawowym, poniewaŜ 

zadaniem własnym gminy będzie  odbiór odpadów za zebraną od mieszkańców opłatę. 

Projekt uchwały zakłada odbiór odpadów gromadzonych w sposób selektywny i zmieszany. 

Częstotliwość odbioru odpadów zostaje dotychczasowa tj. raz w tygodniu w mieście i co dwa 

tygodnie na wsiach. W załączniku Nr 1 do uchwały jest lokalizacja pojemników na szkło 

i tworzywa, w załączniku Nr 2 lokalizacja pojemników na zuŜyte baterie i przeterminowane 

leki. Odpady wielkogabarytowe oraz gruz będą odbierane w punkcie, który zostanie 

lokalizowany przy ul. Wiejskiej. Być moŜe Nadzór Prawny Wojewody wniesie jakieś uwagi 

do uchwały.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r., po zapoznaniu się 

z autopoprawkami: 

1) w §4 ust. 2 słowo lekarstwa zastąpiono słowem „leki” 

2) wprowadzeniu prawidłowej numeracji w załączniku Nr 2, 

3) w załączniku Nr 2 słowa „zuŜyte lekarstwa”  zastąpiono słowami „przeterminowane 

leki”, 

oraz po wprowadzeniu zmiany §5 ust. 2: 

„Od właścicieli nieruchomości, którzy nie zadeklarują selektywnej zbiórki odpadów, odpady 

wielkogabarytowe w tym meble oraz gruz budowlany, odbierane będą z nieruchomości dwa 

razy w roku w terminie określonym i podanym do wiadomości publicznej przez Burmistrza 

Złotego Stoku oraz udostępnionym na stronie internetowej Urzędu.” 

 jednogłośnie pozytywnie (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały 

w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
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od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXI/158/2012 w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Sekretarz Gminy oznajmiła, Ŝe zgodnie z zapisami ustawy, opłatę naleŜy uiszczać za kaŜdy 

miesiąc. Projekt zakłada uiszczanie opłaty z góry, do 10 dnia kaŜdego miesiąca. Odczytała 

projekt uchwały.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(8  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXI/159/2012 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ad. 14: 

Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, Ŝe uchwała dotyczy nieruchomości niezamieszkałych. Dla tych 

nieruchomości opłata naliczana jest od odbioru pojemników. Są dwie opłaty w zaleŜności od 

pojemności pojemnika.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 
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1) Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(8  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały w sprawie  ustalenia 

stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

2) Komisja BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. większością głosów (6 za, 

0 wstrzymujących, 1 przeciw) pozytywnie opiniowała projekt uchwały w sprawie  

ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XXI/160/2012 w sprawie  ustalenia stawki opłaty za pojemnik o 

określonej pojemności. 

 

Ad. 15: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz  ustalenia stawki opłaty.  

Sekretarz Gminy powiedziała, Ŝe opłata dotyczy nieruchomości zamieszkałych, tj. wszystkich 

mieszkańców. Rada moŜe przyjąć jedną z kilku sposobów naliczenia tej opłaty. Są to: od 

ilości zamieszkałych osób, od ilości zuŜytej wody oraz od powierzchni mieszkania i od 

gospodarstwa. W uchwale przyjęto naliczanie od osoby,  

Przewodnicząca Rady oznajmiła, Ŝe w okolicznych gminach stawki są takie same. W Piławie 

Górnej radni otrzymali obszerne materiały poświecone wyliczeniu opłaty. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

1) Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. większością głosów 

pozytywnie (6  za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący) opiniowała projekt uchwały. 

2) Komisja BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. głosami 2 za, 3 przeciw, 

2 wstrzymujące negatywnie opiniowała projekt uchwały w sprawie określenia metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz  ustalenia stawki opłaty.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (9 za, 4 przeciw, 0 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXI/161/2012 w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz  ustalenia stawki opłaty.  
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Ad. 16: 

Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości połoŜonych na 

obszarze Gminy Złoty Stok. 

Sekretarz Gminy powiedziała, Ŝe mieszkańcy będą składać deklaracje, które są ich 

oświadczeniem. Pierwszą deklarację naleŜy złoŜyć do 31 stycznia 2013 r. W sytuacji, gdy 

mieszkańcy nie będą płacić, gmina będzie ściągać naleŜności w trybie podobnym do 

podatkowego.  

 

B. Sochacki zaproponował, Ŝeby pracownik gminy pomagał wypełnić deklaracje osobom 

starszym.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(8  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości połoŜonych na obszarze Gminy Złoty Stok. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXI/162/2012 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

połoŜonych na obszarze Gminy Złoty Stok. 

 

Radny A. Rapacz opuścił obrady (14:35). 

 

Ad. 17: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia  zgody na nabycie nieruchomości. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe uchwała dotyczy terenu w Laskach, na którym znajduje się plac 

zabaw.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(8  za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia  

zgody na nabycie nieruchomości. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 opuścił 

obrady) podjęła uchwałę Nr XXI/163/2012 w sprawie wyraŜenia  zgody na nabycie 

nieruchomości. 

 

Radny A. Rapacz powrócił na obrady (14:40). 

 

Ad. 18: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2012 r. 

Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r., po zapoznaniu się 

z autopoprawką polegającą na zmianie nazwy rozdziału w 75414 Obrona cywilna na 75421 

Zarządzanie kryzysowe oraz po  wprowadzeniu zmiany polegającej na niedokonywaniu 

zmniejszenia środków zaplanowanych w Dz. 750 rozdz. 75022 §4170  na zatrudnienie Radcy 

Prawnego większością głosów (6 za, 1 wstrzymujący,  0 przeciw) pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały w sprawie  dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2012 r. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, Ŝe w związku z zaproponowaną zmianą przez Komisję 

BudŜetową, dokonano modyfikacji uchwały. Zamiast zmniejszenia środków zaplanowanych 

na zatrudnienie Radcy Prawnego, dokonuje się zmniejszenia o 10 tys. zł w Dz. 900, rozdz. 

90015 – oświetlenie ulic, placów i dróg §426  

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zmianę do uchwały. 

 

 Zaproponowała wprowadzenie następujących zmian do projektu uchwały: 

1) w Dz. 754 rozdz. 75421 §6050 zamiast zwiększenia o 56.845 zł 56.843 zł, 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zmianę do uchwały. 

 

2) róŜnicę 2 zł rozdysponować na: 

a.  o 1 zł zmniejszyć kwotę zmniejszenia w Dz. 921 rozdz. 92109 §6059 z kwoty 

118.173 zł na 118.172 zł. 



 24 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zmianę do uchwały. 

 

b. o 1 zł zmniejszyć zmniejszenie w Dz. 926 rozdz. 92601 §6059 z kwoty 269.210 zł na 

269.209 zł. 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zmianę do uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXI/164/2012 w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 

2012 r., wraz z przegłosowanymi zmianami, autopoprawką oraz zmianami wprowadzonymi 

przez Komisję BudŜetową.  

 

Ad. 19: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Złoty Stok. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, Ŝe w ślad za zmniejszeniem środków na zaplanowane zadanie, 

realizowane w ramach środków unijnych, Rada musi podjąć uchwałę zmieniającą wieloletnią 

prognozę finansową. Dokonując zmiany, doprowadzono do zgodności planów: dochodów, 

wydatków i środków na wskazane zadania.  

  

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. większością głosów (6 za, 

1 wstrzymujący, 0 przeciw) pozytywnie opiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty Stok. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XXI/165/2012 zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 20: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości podatków i opłat lokalnych 

obowiązujących na terenie Gminy Złoty Stok od 1 stycznia 2013 r. 
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Sekretarz Gminy oznajmiła, Ŝe ideą zmiany uchwały jest zmiana § 1 ust. 1 pkt 2 lit. d, 

poniewaŜ Nadzór zausterkował dotychczasowy zapis. Zapis naleŜy dostosować do zapisów 

ustawy. 

  

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. jednogłośnie pozytywnie 

(6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała wniosek o zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (10 za, 3 przeciw, 0 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXI/166/2012 w sprawie ustalenia wysokości podatków i opłat 

lokalnych obowiązujących na terenie Gminy Złoty Stok od 1 stycznia 2013 r. 

 

Ad. 21: 

Stanowisko w sprawie moŜliwości przejęcia trakcji kolejowej po PKP. 

Burmistrz poinformował o spotkaniu z władzami PKP S.A.  i PKP PLK, które odbyło się 

w lipcu.  Tematem rozmów było rozwaŜenie moŜliwości przejęcia przez gminę trakcji 

kolejowych. Cała procedura przekazania moŜe potrwać nawet dwa lata. Na terenie powiatu 

ząbkowickiego działa stowarzyszenie „Semafor”, które chce uruchomić ruch drezynowy 

turystyczny. Skutkiem przekazania gminie trakcji kolejowych, będzie nie płacenie przez PKP 

podatku od nieruchomości, który wynosi w granicach 23 tys. zł rocznie. Decyzję o przejęciu 

trakcji kolejowych naleŜy uzaleŜnić od zawarcia  porozumienia pomiędzy „Semaforem” 

a gminą o udostępnienie stowarzyszenia torów. W takiej sytuacji warto będzie przejąć trakcję.  

 

A. Rapacz zapytał o moŜliwość odbudowania wiaduktu biegnącego nad zakładami? Burmistrz 

odpowiedział, Ŝe stowarzyszenie „Semafor” zadeklarowało odbudowę tego mostu. Wraz 

z trakcją kolejową gmina przejmie równieŜ zawalający się budynek dawnej stacji PKP. Były 

prowadzone równieŜ rozmowy mające na celu stworzenie szlaku drezynowo – rzecznego, 

który łączyłby przejazd drezyną ze spływem rzecznym w Bardzie.  

 

Według radnego J. Tichanowicza będzie umiarkowane zainteresowanie szlakiem 

drezynowo - rzecznym. Organizowane są przejazdy drezynowe, które nie cieszą się duŜą 

frekwencją. Wokół jest mnóstwo niesamowitych atrakcji dla turystów. Negatywną rzeczą jest 

utrata podatków, pozytywną zyskanie gruntu z budynkiem. NaleŜy poczekać, aŜ „Semafor” 
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zadeklaruje, Ŝe będzie trakcje uŜytkował. Burmistrz oznajmił, Ŝe obecnie gmina czeka na ich 

deklarację. Po przejęciu trakcji zostanie spisana z „Semaforem” umowa uŜyczenia, w taki 

sposób, Ŝe uzyskanie wszelkich pozwoleń będzie odbywać się na koszt „Semafora”. RównieŜ 

na ich koszt zostanie dostosowana sieć do ruchu (brakujące szyny).  

 

Radna M. śurawiak opuściła obrady (15:00). 

  

J. Tichanowicz podkreślił, Ŝe jeśli będzie gospodarz tej trakcji, to jest sens jej przejęcia.  

 

A. Rapacz zapewnił, Ŝe spływy zarówno kajakowe, jak i pontonowe są przez turystów 

w sezonie oblegane. Dodatkowo jest obawa,  Ŝe któryś z zarządców PKP sprzeda istniejącą 

trakcję na złom, wówczas gmina zostanie odcięta definitywnie od kolei. Tymczasem istnieje 

szansa stworzenia ciekawego produktu turystycznego.  

 

K. Grzech oznajmił, Ŝe skoro są chętni do uŜytkowania trakcji, to Rada powinna wyrazić 

zgodę na przejęcie. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) wyraziła 

wolę przejęcia trakcji kolejowej od PKP. 

 

Ad. 22: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej.  

1) Wniosek z dnia 30 listopada 2012 r. złoŜony przez 12 radnych Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku o przygotowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej.  

Przewodnicząca Rady oznajmiła, Ŝe w związku ze zmianą przepisów, niektóre zapisy statutu 

są nieaktualne. 

 

Zgłoszone zostały następujące osoby na członków Komisji Statutowej: 

J. Tichanowicz – Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący) przyjęła kandydaturę. 

E. Ruszkowska – Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących)  przyjęła kandydaturę. 

A. Grygiel - Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący) przyjęła kandydaturę. 
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J. Frankowicz - Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący) przyjęła kandydaturę. 

 

2) Pismo z dnia 18 października 2012 r. od Pana Leszka Zasady w sprawie uchwalenia 

zwolnienia z podatku od nieruchomości dla podmiotów  zajmujących się aktywnymi 

formami turystyki i wypoczynku. 

Przewodnicząca Rady przypomniała, Ŝe pismo zostało na poprzedniej sesji skierowane do 

rozpatrzenia przez Komisję BudŜetową. 

 

Radni zapoznali się z następującą opinią: 

Komisja BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2012 r. uznała, Ŝe brak podstawy 

prawnej do wprowadzenia zwolnienia z podatku, o które wnioskuje Pan L. Zasada. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podtrzymała 

stanowisko Komisji BudŜetowej. 

 

3) Pismo (do wiadomości Rady) Wojewody Dolnośląskiego, z dnia 12 listopada 2012 r. znak 

BZ-WCZK.40.2.2012.JCZKW.51488.2012 skierowane do Prezesa spółki „TERMEX” 

Pana Sebastiana Szopińskiego dot. wpięcia przez Burmistrza kotłowni kontenerowej do 

sieci ciepłowniczej 

4) Pismo z dnia 15 listopada 2012 r. od Klubu Puszystych „Gracja” w sprawie 

dofinansowania II Jarmarku BoŜonarodzeniowego w kwocie 1.000 zł. 

K. Grzech oznajmiła, Ŝe pismo było rozpatrzone przez Komisję Edukacji i Spraw 

Społecznych, która wydała pozytywną opinię. 

Rada Miejska przez aklamację wyraziła zgodę na dofinansowanie Jarmarku. 

 

5) Protokół z dnia 20 listopada 2012 r. ze spotkania z Kierownikiem RZGW w Kłodzku dot. 

realizacji wniosków z wyjazdowej Komisji Gospodarki.  

K. Grzech oznajmiła, Ŝe obecni na spotkaniu: Pan Adam Grygiel – Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Kierownik RZGW,  Burmistrz  oraz Przewodnicząca Rady ustalili, Ŝe w 2013 r. 

naleŜy zrealizować dwa zadania tj.: regulacja cieku w Chwalisławiu, ze szczególnym 

uwzględnieniem odcinka przy posesji Nr 68 oraz umocnienie brzegu i dna cieku w Laskach 

przy posesji Nr 70. Na spotkaniu Burmistrz i Przewodnicząca Rady zadeklarowali, Ŝe 
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wystosują pismo do Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki we Wrocławiu, w którym 

będą apelować o przekazanie środków na realizację w/w zadań.   

 

6) Pismo z dnia 29 października 2012 r.  znak AP/495-361/12/80954 od Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Ząbkowicach Śląskich o wynikach przeprowadzonych analiz oświadczeń 

majątkowych i stwierdzonych nieprawidłowościach.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, Ŝe radni otrzymali uwagi zgłoszone, do ich oświadczeń 

majątkowych. Podkreśliła, Ŝe nie ma podstawy prawnej do składania korekty oświadczenia 

majątkowego.  ZłoŜenie korekty jest dobrowolne i według uznania kaŜdego radnego.  

  

7) Pismo z dnia 26 października 2012 r. znak AP/072-20/12 od Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Opolu w sprawie niezłoŜenia oświadczenia majątkowego przez Pana 

Rafała Becela. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, Ŝe wyjaśniła juŜ w Urzędzie Skarbowym sprawę 

oświadczenia majątkowego Pana Rafała Beceli, który w zeszłym roku jednocześnie 

zrezygnował z mandatu radnego oraz z pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady. Pan 

R. Becela, jako Przewodniczący Rady był zobowiązany do składania oświadczeń 

Wojewodzie, a nie Przewodniczącemu Rady. 

  

8) Pismo z dnia 28 listopada 2012 r. znak NK-N19.1410.1.2012.SP1-1 od Wojewody 

Dolnośląskiego w sprawie ustosunkowania się do skargi złoŜonej na Radę przez 

mieszkańca –Pana Jana Manachesa zawierającej zarzut bezprawnego wyłączenia spod 

jawności części posiedzenia Komisji Gospodarki w dniu 9 lipca 2012 r.  

Przewodnicząca Rady przypomniała, Ŝe jest opinia Radcy Prawnego dot. wyłączenia spod 

jawności części obrad Komisji. Zapewniła, Ŝe dokumentacja zostanie przesłana.  

 

9) Pismo z dnia 19 listopada 2012 r. od Komitetu ZałoŜycielskiego Stowarzyszenia „Nasz 

Chwalisław” dot. spotkania w związku z planami uruchomienia kamieniołomu 

w Chwalisławiu. 

Przewodnicząca Rady przypomniała, Ŝe radni mieli złoŜyć na piśmie pytania dot. realizacji 

inwestycji, które miały być wysłane do inwestora, a następnie miał zostać ustalony termin 

spotkania. śaden z radnych nie złoŜył pisemnych pytań, więc póki co temat jest zamknięty. 
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10) Pismo z dnia 8 listopada 2012 r. od Rady Rodziców Samorządowego Zespołu Szkół 

o zakup pieca do szkoły. 

Burmistrz oznajmił, Ŝe w piśmie Rada Rodziców uŜyła sformułowania „infrastruktura 

krytyczna”. Jest to nadinterpretacja regulacji prawnych, poniewaŜ w Złotym Stoku nie ma 

infrastruktury krytycznej. Wykaz  infrastruktury krytycznej jest zawarty w rządowym, 

niejawnym dokumencie. Odnośnie pieca, najlepszym rozwiązaniem byłoby zamontowanie 

odrębnego pieca w szkole, jednak ze względu na moŜliwość przejęcia sieci i ciepłowni przez 

inwestora i podawania ciepła przez najbliŜsze lata po względnie niskiej ceny, oraz 

niewyjaśnionej sprawie, co do budowy przez gminę własnej sieci i podawania ciepła przez 

firmę WBB Energy, naleŜy się wstrzymać z decyzją o zakup pieca. Nie jest zwolennikiem 

kupna pieca, tylko po to Ŝeby stał i był środkiem awaryjnym. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku  przez aklamację skierowała pismo do rozpatrzenia przez 

Komisję BudŜetową.  

 

11) Protokół pokontrolny Regionalnej Izby Obrachunkowej  z dnia 8 listopada 2012 r. znak 

WK.60/344/K-38/12 z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Miejskiej i w CKiP 

w Złotym Stoku. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, Ŝe juŜ ustosunkowała się do wyników kontroli. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z wynikami kontroli przeprowadzonej  przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową 

Ad. 23: 

Sprawy róŜne 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. Rada nie wniosła 

uwag do przedstawionego materiału.  

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali pisemną odpowiedź Burmistrza na wnioski zgłaszane na poprzednich 

posiedzeniach. Rada nie wniosła uwag do sposobu realizacji wniosków.  

− Zapytania i wolne wnioski. 

A. Rapacz wnioskował o ustawienie znaku „strefa zamieszkania” na ulicy Wojska Polskiego. 

Burmistrz powiedział, Ŝe moŜna zastanowić się nad ustawieniem znaku ograniczenia 

prędkości do 30 km/h. 
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J. Tichanowicz zapytał o efekty dzierŜawy kościoła poewangelickiego? Czy dzierŜawca 

wywiązuje się z umowy? Burmistrz odpowiedział, Ŝe musiałby sprawdzić, czy regularnie jest 

płacony czynsz. DzierŜawca zobowiązał się do wykonania niezbędnych prac remontowych w 

przeciągu dwóch lat. Umowa moŜe zostać wypowiedziana dopiero po dwóch latach, gdy 

dzierŜawca nie przystąpi do remontu czwartej ściany wieŜy. 

 

J. Frankowicz dodała, Ŝe przynamniej jest koszony teren wokół kościoła ewangelickiego. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe po raz pierwszy nie było obchodzone Święto Odzyskania 

Niepodległości. W statucie CKiP jest wyraźnie zapisane, Ŝe jednostka ma w swoich 

obowiązkach organizację świąt państwowych. Dodał, Ŝe jako Przewodniczący Rady zeszłej 

kadencji zawsze włączał się w organizację Obchodów. Burmistrz z tytułu kontroli i nadzoru 

w tej sprawie nie zrobił nic.  

 

K. Grzech wyjaśniła, Ŝe w b.r. nie zostali wyłonieni „ZasłuŜeni dla miasta i gminy Złoty 

Stok”. Dodała, Ŝe rozmawiała z Panią Dyrektor CKiP, która poinformowała, Ŝe obchody 

zostały zaplanowane na piątek – 9 listopada 2012 r. Problemem stał się fakt, Ŝe w tym okresie 

w CKiP odbywały się zajęcia szkolne. Dyrektor nie  była w stanie uprzątnąć ławek i krzeseł. 

Wyraziła niezadowolenie  z powodu organizacji imprez i obchodów w innych terminach, niŜ 

rzeczywiście wypadają.  

 

W dyskusji udział wziął radny W. Król  informując, Ŝe w piątek – 9 listopada 2012 r. 

popołudniu w CKiP odbyły się zajęcia taneczne na sali widowiskowej. Zajęcia taneczne 

odbyły się zgodnie z planem i nic nie stało na przeszkodzie. Nie pierwszy raz słyszy, Ŝe 

powodem odwołania obchodów była szkoła, podczas gdy na zajęcia taneczne uprzątnięto 

wszystkie stoły.  

 

Burmistrz oznajmił, Ŝe zostało mu kilka dni wcześniej zgłoszone odwołanie obchodów. 

Powodów było kilka: brak wyłonionych zasłuŜonych dla miasta i gminy Złoty Stok, brak 

wytypowanych mieszkańców do nagrody za najładniejsze posesje. NajwaŜniejszym jednak 

powodem, był fakt, Ŝe ze względu na sytuację kryzysową, byłoby trudno przygotować 

młodzieŜ szkolną do występów. Podkreślił, Ŝe w tym okresie odbywała się do 2-3 w nocy 

prace przy sieci. W sytuacji, gdy część mieszkańców nie miała ciepła, trudno było świętować 

i dlatego wyraził zgodę na odwołanie imprezy. 
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J. Frankowicz zarzuciła, Ŝe na budynku CKiP nawet nie było flagi. 

 

K. Grzech powiedziała, Ŝe w okolicznych miejscowościach, gdy święto wypada w sobotę, 

bądź w niedzielę, to jest tego dnia obchodzone. Tylko w Złotym Stoku jest inna praktyka. 

 

Burmistrz zaproponował zaproszenie Pani Dyrektor CKiP na posiedzenie, celem wyjaśnienia 

sprawy. Dodał, Ŝe CKiP pracuje od wtorku do soboty.  

 

W. Król oznajmił, Ŝe zastrzeŜenie nie dotyczy terminu Obchodów. Dodał, Ŝe brak ciepła nie 

ma Ŝadnego związku z organizacją Dnia Odzyskania Niepodległości. Centrum Kultury 

i Promocji jest instytucją niezaleŜną, która nie miała problemów z ogrzewaniem. Dwa 

tygodnie przed planowaną Akademią było posiedzenie Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych, na którym prowadzone były rozmowy na temat programu imprezy. Do 

programu CKiP nie dało od siebie nic. CKiP zapewnia jedynie pomieszczenie. NaleŜy zadać 

pytanie, co robi CKiP oprócz udostępnienia pomieszczeń?  

 

D. Maziakowski powiedział, Ŝe w tym okresie Burmistrz miał inne bardzo waŜne sprawy. 

J. Tichanowicz dodał, Ŝe Burmistrz nie jest sam, posiada kierowników jednostek. 

 

W. Król dodał, Ŝe program Akademii, to nie tylko występ uczniów ze szkoły. MoŜna 

np. zorganizować koncert. 

 

A. Rapacz powiedział, Ŝe Pani Dyrektor CKiP powinna wyrazić chęć i zaangaŜowanie 

w organizację Obchodów.   

 

J. Frankowicz poinformowała, Ŝe w niedzielę w kościele o godz. 19.00 odbędzie się koncert 

wypominkowy.  

 

Ad. 24: 

Zamknięcie obrad. 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 16:20  XXI sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 


